

EMPLOYMENT STANDARDS ACT

Pursuant to section 17 of the *Employment Standards Act*, the Commissioner in Executive Council orders as follows:

1. The attached Employment Standards Board Order 97/1 entitled Minimum Wage Order is hereby approved.
2. Order-in-Council 1995/117 is revoked.
3. This Order-in-Council comes into force on April 1, 1998.

Dated at Whitehorse, in the Yukon Territory, this 15 day of December, 1997.

Commissioner of the Yukon

LOI SUR LES NORMES D'EMPLOI

Le Commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 17 de la *Loi sur les normes d'emploi*, décrète ce qui suit :

1. L'ordonnance 97/1 de la Commission des normes d'emploi intitulée Ordonnance sur le salaire minimum, paraissant en annexe, est approuvé par les présentes.
2. Le décret 1995/117 est abrogé.
3. Le présent décret entre en vigueur le 1^{er} avril 1998.

Fait à Whitehorse, dans le territoire du Yukon, ce 15 december 1997.

Commissaire du Yukon

O.I.C. 1997/197
EMPLOYMENT STANDARDS ACT

DÉCRET 1997/197
LOI SUR LES NORMES D'EMPLOI

**ORDER OF THE EMPLOYMENT STANDARDS
BOARD MINIMUM WAGE ORDER
ORDER NO. 97/1**

**ORDONNANCE DE LA COMMISSION DES
NORMES D'EMPLOI SUR LE SALAIRE
MINIMUM
ORDONNANCE No 97/1**

DATE OF ORDER: December 5th, 1997

DATE DE L'ORDONNANCE : le 5 décembre 1997

Pursuant to section 17(1) of the *Employment Standards Act*, the Employment Standards Board fixes the minimum hourly wage at \$7.06 per hour, effective April 1, 1998, and at \$7.20 per hour, effective October 1, 1998.

La Commission des normes d'emploi, conformément au paragraphe 17(1) de la *Loi sur les normes d'emploi*, fixe le salaire minimum à 7,06 \$ l'heure à partir du 1^{er} avril 1998 et à 7,20 \$ l'heure à partir du 1^{er} octobre 1998.

Glenis Allen, Chairperson

Glenis Allen, Présidente